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Abstract (en)
In order to be able to recognise in a simple manner a blockage of the washing water pump or of the fluff filter, which would lead to overloading of
the motor when the washing machine begins spinning and thus to a malfunction of the machine, the time is measured between reaching two levels
(6, 7) of washing water during the pumping-off of the washing water which is carried out before spinning, and this time is compared with reference
values which are given in the form of a tolerance margin. Depending on the amount by which the reference value is exceeded, the thus recognised
disturbance in the washing water pump or the fluff filter can be taken into consideration in the further programme sequence of the washing machine
or displayed.

Abstract (de)
Um auf einfache Weise eine Verstopfung der Laugenpumpe bzw. des Flusensides, die beim Einleiten des Schleuders der Waschmaschine zu einer
Motorüberlastung und damit zu einer Funktionsstörung der Maschine führen würde, erkennen zu können, wird die Zeit zwischen dem Erreichen von
zwei Laugenniveaus (6, 7) währen des zur Einleitung des Schleuderns durchgeführten Abpumpens der Lauge gemessen und mit in Form eines
Toleranzfeldes vorgegbenen Sollwerten verglichen. Je nach überschrittenem Sollwert kann die damit erkannte Störung der Laugenpump bzw. des
Flusensiebes im weiterne Programmablauf der Waschmaschine berücksichtigt oder angezeigt werden.
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